
Schriftelijke vragen ex. Artikel 43 verordening Raadswerk van de fractie CDA inzake 
de renovatie van het zwembad de Octopus. 
Geregistreerd op 16 mei 2017 afdoening in 30 dagen.

Schriftelijke vragen met betrekking tot de renovatie van het zwembad de 
Octopus.

Niet alleen de PVDA-Groen-Links fractie heeft vragen met betrekking tot de 
renovatie van het zwembad, ook de CDA fractie heeft een aantal vragen. 

In twee besluiten op 21 mei 2015 en 22 september 2016 heeft de raad een 
budget beschikbaar gesteld van 1.179.000 euro voor het vervangen van de 
filterinstallatie, het vervangen van de glijbaan en duurzaamheidsmaatregelen. 
Daarmee werd raadsbreed het belang van het zwembad onderstreept. 

In de presentatie-avond van 11 mei jongstleden doet u opnieuw verslag van de 
renovatie werkzaamheden. Een aantal maatregelen zijn de raad niet bekend. De 
renovatie van zwembad de Octopus gaat nu 4.000.000 euro kosten. In de 
presentatie stelt u dat het resterende geld uit het budget voor het groot 
onderhoud komt. 

Onze fractie begrijpt niet waarom de renovatie de burger zoveel meer moet 
kosten en waarom de raad niet gekend is in deze besluiten. 

De volgende vragen willen wij u stellen:
1. U gaat de beweegbare vloeren vervangen. Kunt u dat motiveren? Over 

hoeveel jaar worden beweegbare vloeren afgeschreven? En hoe oud zijn 
de huidige vloeren? Kunt u het vervangen ook uitstellen? Waarom heeft u 
dat niet vermeld in het raadsbesluit?

2. Kunt u een specificatie van de kosten van 2015/2016 en de specificatie 
van de kosten in 2017 naast elkaar zetten en de verschillen verklaren?

3. Jaarlijks is een budget beschikbaar van 370.000 euro voor groot 
onderhoud. Dit gaat u nu gebruiken voor renovatie. Indien er onvoorziene 
installaties binnen 7 jaar toch groot onderhoud nodig hebben, hoe gaat u 
die kosten dekken?

4. Het huidige voorstel lijkt niet op het raadsbesluit van 2015 en 2016. 
Waarom wijkt de renovatie zo af van de besluiten genomen in 2015 en 
2016? Kunt u uitleggen waarom u niet met een nieuw raadsvoorstel naar 
de gemeenteraad gekomen bent?

Hartelijke dank voor uw aandacht.

Met vriendelijke groet, 
Marijke van Eijden, namens de CDA fractie. 
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